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Join raadsvragen 2020-122
Mail van Dhr. Hikspoors inzake vertegenwoordiging bij de Raad van State en 
erfpachtclaim

Artikel 33 
Schriftelijke vragen

Klopt hetgeen Dhr. Hikspoors in zijn mail (en de vervolgbrief hierop) stelt 
m.b.t. de houding van de vertegenwoordiger van de gemeente  bij de Raad 
van State; 

Vraag 1:
Volgens de heer Hikspoors heeft de Raad van State tijdens de zitting over de 
van rechtswege verleende omgevingsvergunning de volgende vraag gesteld 
aan het college:
“Klopt het dat wat Landgoed Leudal zegt, dat er in eerdere fase met 
Landgoed Leudal over 375 arbeidsmigranten werd gesproken?”. Naar de 
mening van de heer Hikspoors heeft de ambtenaar van de gemeente hierop 
geantwoord: “Het getal 375 is mij volledig onbekend, er is nooit over een 
aantal van 375 arbeidsmigranten gesproken.”.

Antwoord
De gemeente-ambtenaar heeft inderdaad de vraag beantwoord in woorden 
van gelijke strekking. De beantwoording van die vraag heeft echter in een 
bepaalde context plaats gevonden. Deze context was de procedure voor de 
totstandkoming van het bestemmingsplan. In dat verband is door de 
desbetreffende ambtenaar niet gesproken over het in het bestemmingsplan 
vastleggen van de mogelijkheid voor de huisvesting van 375 
arbeidsmigranten. De opmerking is niet gemaakt in het kader van de bij de 
raad betwistte vergunning van rechtswege waarin 375 
arbeidsmigrantenplaatsen werden vergund. Om deze opvatting te verifiëren is 
bij de Raad van State het proces-verbaal van de terechtzitting opgevraagd. 

Zo ja
Wat is het college voornemens te doen met het verzoek van Landgoed Leudal 
om rectificatie van het gestelde bij de Raad van State;

Antwoord:
De heer Hikspoors wordt overeenkomstig bovenstaand antwoord bericht

Vraag 2: (vervolgvraag op de erfpachtclaim):
Wat is het college voornemens te doen met het verzoek de erfpachtclaim  te 
effectueren en wat is de reden dat dit nog niet gebeurd is



Antwoord:
Momenteel wordt onderzoek gedaan naar de juridische positie van de 
gemeente. 
Het onderzoek vergt tijd vanwege de omvang en complexiteit van het dossier. 
Daarbij komt dat de erfpachtclaim onderdeel heeft uitgemaakt van de 
mediationbesprekingen.
 

Datum: 12 oktober 2020Ambtelijk advies
Advies: De vragen als bovenstaand beantwoorden.

Datum: 14.10.2020
Besluit van (wie): Wethouder 

  Besluit college of 
portefeuillehouder

Met akkoord 
ingevuld sjabloon 
naar raadsgriffie 
sturen

Besluit luidt: Akkoord met het ambtelijk advies.


